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Interpelacja 

  

Dotyczy: kładki łączącej osiedle Żabiniec z ulicą Klemensiewicza. 

 

Szanowny Panie Prezydencie! 

Proszę o udzielenie następujących informacji: 
 

1. Na jakim etapie znajduje się obecnie procedowana kładka pieszo-rowerowa mająca połączyć 
osiedle Żabiniec z ulicą Klemensiewicza? 

2. Jakie są szanse, że budowa kładki dojdzie do skutku? 
3. Czy Miasto ma jakieś alternatywne pomysły na wybudowanie przejścia z osiedla Żabiniec do 

Alei 29 Listopada? 
4. Czy istnieje możliwość wytyczenia przejścia na skarpie kolejowej wzdłuż linii kolejowej nr 100, 

pod wiaduktem kolejowym w ciągu linii nr 8, a następnie dowiązanie go do przejścia pieszego 
istniejącego na wspomnianym wiadukcie (łączącego ogródki działkowe), lub poprowadzenie 
wzdłuż skarpy dalej do Alei 29 Listopada? 

 
 
 

Z wyrazami szacunku 

Pan  

Aleksander Miszalski 

Prezydent Miasta Krakowa 
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